
 

  

Verslag gesprek RES in Ressen 

 

Plaats Via MS Teams 

Datum 

Maandag 30 november 2020 – 

16-17 uur 

Donderdag 3 december 2020 

 10-11 uur 

  

Deelnemers: 

Maandag 30 november: Chris Meijs en Edwin Schouten (Dorpsraad Ressen), Gerrit Kurvers (Gemeente Lingewaard) 

Donderdag 3 december: Ingrid Sluiter (Voorzitter Dorpsraad Ressen) en Ton Segers (wijkplatform Bemmel-West) 

Beide gesprekken: Aart Slob (Gemeente Lingewaard, voorzitter) en Anne Pronk (Gemeente Lingewaard) 

 
 
Aanleiding 

De gemeente heeft contact opgenomen met Dorpsraad Ressen en wijkplatform Bemmel-West met de vraag of zij eens 

van gedachte wilden wisselen over het duurzaam opwekken van energie in de omgeving Ressen.  

  

De gemeente werkt de vijftien andere regiogemeenten, de provincie en drie waterschappen aan de Regionale Energie 

Strategie (RES). Dit gaat over het duurzaam opwekken van energie en de zogeheten ‘warmtetransitie’ (hoe we over 

gaan stappen van aardgas naar een alternatieve, duurzame manier van verwarmen). Ook denken er ruim 400 

stakeholders mee in deze regio in het proces van de RES. We werken hieraan omdat het rijk ons heeft gevraagd om met 

een ‘bod’ te komen; wat denken we te kunnen bewerkstelligen in deze regio? Dat dienen alle regio’s in Nederland in. 

Daarmee kijkt het rijk hoever we daarmee komen om de doelstellingen te halen die afgesproken zijn in Parijs.  

  

Een van de zaken die is nagegaan in het RES-proces, is het nagaan van zoekgebieden. Omdat Overbetuwe en 

Nijmegen rondom Ressen plannen hebben om duurzame energie op te (gaan) wekken, is er een zoekgebied Ressen op 

de kaart geland. Ook heeft het college van Lingewaard al eens verkennend nagedacht over de mogelijkheden voor 

zonnepanelen op het water bij knooppunt Ressen.  

Omdat dit nu in het concept bod als zoekgebied staat aangemerkt, wilde de gemeente graag eens in gesprek om te 

polsen hoe inwoners van Ressen tegenover dit idee staan. Na overleg met gebiedscoordinator Gerrit Kurvers, bleek het 

meest logisch om in gesprek te gaan met de Dorpsraad Ressen en het wijkplatform Bemmel-West. Juist in deze zeer 

prille fase.  

Zowel Dorpsraad Ressen als wijkplatform Bemmel-West zijn op deze uitnodiging in gegaan. Er zijn twee gesprekken 

geweest, een op 30 november en een op 3 december. Dit verslag legt vast wat er is besproken.  

 

Gesprekken 

Na het voorstellen van de aanwezigen, heeft Anne Pronk de fase toegelicht waarin de RES zich bevindt. In juni neemt de 

raad een besluit over het zogeheten definitieve bod RES 1.0. Nu staat het zoekgebied op de kaart en valt de cirkel ook 

over Lingewaardse grondgebied. De vraag is of we dat zo willen laten richting dat RES bod 1.0. Het kaartje op de 

volgende bladzijde geeft het zoekgebied (genaamd IZ.10) weer zoals het nu is opgenomen in het concept bod van de 

RES. 

 

De wethouder heeft aangevuld dat zowel college als gemeenteraad het belangrijk vindt om het idee om meer te doen 

met zonne-energie in Ressen, eerst voor te leggen aan de inwoners. De indruk van de gemeente is dat er weinig 

mogelijkheden zijn in Ressen, maar wil het idee niet op voorhand afdoen, zonder vooraf met Ressen te hebben 

gesproken. Het doel is nadrukkelijk een open gesprek, ‘we komen niet met een plan’.  
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De gesprekspartners lichtten in beide gesprekken toe dat ze duurzaamheid een belangrijk onderwerp vinden. Dat het 

goed is dat er in de gemeente aan dit onderwerp gewerkt wordt. Tevens kwam aan de orde dat er veel speelt in Ressen 

en veel ontwikkelingen op hen afkomen en zijn gekomen, ter illustratie; Hornbach, RijnWaalpad, windturbines Nijmegen-

Betuwe, A15, moestuintjes etc. Ressen heeft veel cultuur historische waarde en het belang wordt aangegeven om dat 

ook vooral te beschermen.  

 

Vanwege deze vele ontwikkelingen, wordt benadrukt te denken in win-win situaties. In beide gesprekken is aangegeven 

dat Ressen interesse heeft in een geluidswal om het geluid van het wegverkeer tegen te gaan. Deze wal zou een lengte 

van circa 300 meter moeten hebben. Ook het RijnWaalpad dient verlegt te worden. Op een dergelijke geluidswal, 

zouden zonnepanelen aangebracht kunnen worden. Dat zou een integrale benadering bieden om meerdere thema’s 

tegelijk aan te pakken en de leefbaarheid in Ressen te vergroten.  

De heer Meijs heeft een impressie toegestuurd die dit idee verbeeld. De impressie is toegevoegd als bijlage. Deze 

impressie bevat ook het idee van drijvende zonnepanelen op de plas. Er wordt benadrukt dat er ook vissers en duikers 

actief zijn, dus dat dit ook belangrijke stakeholders zijn. 

De gesprekspartners zien geen mogelijkheid voor het realiseren van een zonnepark van een aantal hectare op het 

Lingewaardse deel van zoekgebied Ressen.  

 

De wethouder heeft aangegeven de gedachtegang te kunnen volgen. Echter, het onderwerp mobiliteit valt in de 

portefeuille van wethouder Sluiter. Aart geeft dit signaal door aan wethouder Sluiter, omdat er integraal gekeken dient te 

worden naar de aangegeven thema’s. Tevens geeft hij aan dat het in ieder geval duidelijk is dat er geen zonnepark van 

bijv aan aantal hectare bij kan komen in Ressen, zonder dat het gecombineerd wordt met een geluidswal. De heer Meijs 

voegt nog toe dat de besproken combi zonnepanelen/geluidsbescherming in Ressen volgens hem goed aansluit bij een 

college-speerpunt voor Ressen, zoals geformuleerd in het coalitie-programma 2018-2022 (Pag. 16: "We bewaken de 

goede inpassing van de A15 in het landschap, met bijzondere aandacht voor Ressen.") 

 

Afspraak 

Anne maakt een verslag van de gesprekken en stuurt dit verslag toe aan de gesprekspartners. Zij kunnen hierop 

reageren. Dat is er uiteindelijk een definitief verslag dat we kunnen terugkoppelen aan wethouder Sluiter en de 

gemeenteraad en uiteraard aan de andere geïnteresseerden, zoals andere leden van Dorpsraad Ressen en wijkplatform 

Bemmel-West.  
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Bijlage 1: Impressie toegestuurd door de heer Meijs 

 


